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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het bieden op huurwoningen (ingezonden 13 oktober 
2021). 

Vraag 1
Kent u verhuursites (zoals Rebid) waar potentiële huurders moeten bieden op 
de huurprijs om een woning te krijgen?1 

Vraag 2
Wat vindt u van deze praktijk waarbij huurders tegen elkaar uitgespeeld 
worden in deze wooncrisis? 

Vraag 3
Is het toegestaan om door middel van betaalde credits mensen toegang te 
geven tot het bekijken van en het bieden op te huren woningen? Valt dit niet 
onder bemiddelingskosten die niet meer zijn toegestaan? 

Vraag 4
Bent u bereid de ACM te attenderen op deze praktijken en te vragen op te 
treden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat dit soort biedingssystemen een opwaarts effect zullen 
hebben op de huurprijzen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Vindt u ook dat dit soort platforms huurders tegen elkaar opzet door ze te 
laten bieden voor een huurprijs? Is dit in het belang van huurders? 

Vraag 7
Bent u bereid over te gaan tot regulering van de vrije huursector om dit soort 
praktijken tegen te gaan? Zo nee, waarom niet?

1 Zie bijvoorbeeld: Gekte op woningmarkt, nu ook overbieden op huurhuis: «Loopt echt uit de 
klauwen» | Wonen in Utrecht | AD.nl
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